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Deltagere Formand - Morten Næst F. –Morten P Kasser – Kurt A Håndbold - Kamilla 

Senior - Hanne  Fodbold - Michael Badminton- Kurt  
AFBUD 

Volley – Jan 
AFBUD 

Gymnastik – Helle 

Sponsor - Mette 

Den faste del af dagsordenen:  
1. Valg af referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
4. Punkter fra formanden 
5. Nyt fra udvalgene 

Dato for næste bestyrelsesmøde 
Eventuelt 
Punkter til næste møde 

 
1. Valg af referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (22.6) 
4. Punkter fra formanden 

a. Sommerevaluering d.19.8 
Tak for godt arrangement til værterne og kokkene    
 

b. Udskiftning i fodboldafdelingens udvalg 
Besked fra Michael Silke pr. 25.8 
Anika og Tim er trådt ud, og Michael er valgt som formand. Ønsker at finde yderligere to 
medlemmer i deres bestyrelse. Husk at sende info på de nye medlemmer til Thomas Gerber, 
så han kan tilrette hjemmesiden. 
 

c. Bestyrelsesuddannelse DGI (fem gang i sep-nov). Hvem vil med? 
Mette og Freja? Mette kan ikke få det til at passe ind med arbejde. Freja har ikke meldt 
tilbage til Morten, så skriv gerne retur til Morten om du kan. 

 
d. Rengøring på Ollerup 

Feedback fra dem der har været ude.  
Morten H. havde feedback med fra nogle af volley folkene. 
 
Har Helle flere informationer fra Sonja? 
3/2-24 + 8/6-24 
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5. Nyt fra udvalgene 
 
Senior: Vandgymnastik er startet i dag, fuldt hold med 30 deltagere. 28 gengangere fra sidste sæson. 
Ny træner, der hedder Frederik Klingenberg Jessen. Han er fysioterapeut for én af dem på holdet, så 
dejligt at et medlem kunne hjælpe med at finde en ny træner. 
  
Seniormix: Opstart uge 36  
 
Naturtræning: Opstart uge 36 
 
Volley: Første gang i hallen fredag d. 1/9 udesæsonen har været dårlig, mange skader så der er stort set 
kun trænet i august. Som udgangspunkt ikke så mange nye medmeller.  
Kids-holdet ved vi endnu ikke hvor mange børn der kommer, holdet er ikke startet op endnu. 
 
Håndbold: Dametræning er startet, med 12 til første træning. Så vi forventer 12-14 damer på holdet. 
Herre får et hold, som nok ikke træner, men spiller kampe og betaler fuldt kontingent. Thomas Johnsen 
bliver tovholder for herreholdet 
 
Gymnastik: Jump kommer på test i september/oktober. Helle lavede et opslag i de lokale facebook 
grupper, og der var stor interesse. Der er mange nye, der gerne vil prøve det af, så 2 gange træning om 
ugen. Så ser vi hvad der sker. Line og Birgitte fortsætter med hver deres træning. Herregymnastik 
starter op midt september, og det gør Yoga også. Powerline er startet, men da Helle ikke var med, så 
ved hun ikke lige hvor mange de var til første træning. 
 
Fodbold: Herreholdet er ca. 24-25 spillere. Så det ser lovede ud. Dameholdet har fået ny træner, så der 
er et hold. Ang. Bander: Så er der indhentet nye tilbud fra de aktører som gav tilbud i 2020/2021. 
Marlene søger fonde. 3 udbud, A-sport og Tress Sport samt Presingo. 94.000 inkl. Moms leveret så skal 
vi selv sørger for opsætning. Genbrug af stolper. Så prisen er kun for pladerne. Indendørstræning 
starter indenfor omkring uge 42.   
 
Sponsor vedr. opsætning af bander på fodboldbanen:  Fodboldafd. Har lidt selv skudt den til ”hjørne”.  
Afstand var forkert fra banden til stregen. Der skulle være X antal meter, som så ikke kunne overholdes. 
Måltavle er også sat på stand-by. Michael vil stadig gerne lave projektet, det er dog ikke aktuelt lige nu. 
 
Intet nyt fra Badminton, da Kurt ikke var med til mødet. 
 

6. Regnskabsgennemgang 
Nogen kommentarer fra forsamlingen? 
Note til Kurt Laier: Husk at Jump også skal have kontingent fra ”online betaling” 
Der var ikke de store kommentarer til regnskabet. Vi har ro i maven med hensyn til kontingent 
indbetaling. Det ser godt ud. Gymnastik, senior og padel er allerede på plads.  
Input fra Hanne: Vær obs på at give Kurt Laier besked på mail, hvis I bruger penge, så han ved at der 
kommer en regning. Der snydes en del med falske mails. Så derfor skal vi være OBS på det.  
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7. Projekt Padel 

Hvad er status? 
Helle har gang i kommunen, men hun tror, at den ligger og afventer nabohøring. Landzone tilladelsen 
er på plads, så der skal bare sige GO, så kan vi gå i gang. Kurt Jensen har kontakt med Bjarne Madsen, 
så han kan grave ud. Han gav den bedste pris efter forespørgsler flere steder. 

 
8. Udviklingsgruppe – har I tænkt på personer? 

Skriv til Morten C. med min. 1 person som I tænker måske vil være med. Gerne svar fra alle afdelinger. 
Respons? 
 

9. Hvis skaden sker. Alle idrætsforeninger som er medlem af DIF og/eller DGI kan anvende deres 
forsikring. 
Alle formænd sørger for at trænere ved besked. Det evt. videre mailes til egne ”vigtige” personer.   
Kontakt Tryg Alarm, som har døgnåbent på tlf. 70 26 06 70 

Oplys: Navn, adresse, forening og foreningens kontaktperson samt police nr. 653-603328 
Læs mere på www.idraettensforsikringer.dk 
 
 

10. Dato for næste bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 10/10 kl. 18.30 
 

11. Eventuelt 
Bøgebladsruter: Morten H. Har haft skrevet til alle 12 omdelere, der er 8 stk. der gerne vil tage et år 
mere. Vi undersøger om vi hver især kan lægge et par blade hos vores egne tandlæger, læger, 
kiropraktorer. Måske vi så kunne få en sponsor mere ind på den bekostning. 
 

12. Punkter til næste møde 


